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واکنش جالب ویکتوریا به مستند دیوید بکام؛ به همسرم افتخار میکنم/ دستاوردهای دیوید
شگفتانگیز است

 دوشنبه ۹ بهمن ۱۴۰۲ - ۲۰:۰۵ شناسه خبـر : ۱۳۳۳۵۸

ویکتوریا در کنار همسرش دیوید بکام در مجموعه مستند موفق نتفلیکس ظاهر شد و حالا در مورد آن تجربه خاص
 صحبت میکند.

ویکتوریا بکام در مورد تجربه مثبت خود از فیلمبرداری مجموعه مستند نتفلیکس بکام که سال گذشته منتشر شد حرف

میکند. ویکتوریا و دیوید در این مستند در مورد رابطه و زندگی خانوادگی خود صحبت کردند و این طراح ۴۹ ساله در

مصاحبهای جدید با فایننشال تایمز گفت که ساخت مستند واقعا رهاییبخش بود.

ویکتوریا به FT گفت: «کاملاً رهاییبخش بود. من معمولا موقع فیلمبرداریها خیلی هوشیارم و حواسم هست و همه چیز

را تحت کنترل دارم. اما این در مورد دیوید بود، و بنابراین من سعی کردم که بگذارم همه چیز راحت پیش برود.»
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 مستند بکام در اکتبر ۲۰۲۳ در نتفلیکس منتشر شد. این مجموعه چهار قسمتی داستان بیوگرافی دیوید ۴۸ ساله را دنبال

میکند و جزئیات حرفه و رابطه ستاره سابق فوتبال با ویکتوریا به همراه چالشهایی که بهعنوان یک زوج با آن روبهرو

در رستوراندیوید بکامبودهاند را شرح میدهد. مدت کوتاهی پس از پخش این مستند، دیوید در مهمانی معرفی عطرهای

 نیویورک، توریسی، در ۱۱ اکتبر در موردش صحبت کرد.

او به مهمانان گفت: «آسان نبود و در دو سال و نیم گذشته احساسات متفاوتی را تجربه کردم، اما فکر میکنم چیزی

تولید کردهایم که تیم من میتواند به آن افتخار کند.» بازیکن سابق فوتبال همچنین گفت که همکاری با فیشر استیونز،

کارگردان بکام و نتفلیکس برای او افتخار بزرگی بود.

ویکتوریا در جای دیگری در مصاحبه روز جمعه با FT اعتراف کرد که هیچ وقت از تماشای فوتبال لذت نمیبرد، اما پس از

حضور در بازیهای اینترمیامی برای حمایت از همسرش که مالک مشترک تیم است، عشق جدیدی به این ورزش پیدا

کرده است. «فوتبال مثل الان جالب نبود. وقتی در میامی بودم فرق کرد، با خانواده بازیکنان دوست هستم و احساس

کردم من را در مسابقات میخواهند.» او گفت که وقتی بازی تیم را در نشویل تماشا کرد، عشق بیشتری را احساس کرد.

«ناگهان خودم را در زمین دیدم. باشگاه میخواست خانواده با جام عکس بگیرد. این اولین باری بود که یک باشگاه

خانواده را نیز سرگرم میکرد. از زمانی که مسی آمد انرژی به سطح دیگری رفته است. کاملا تجربه جدیدی است و خوش

میگذرد.»

ویکتوریا همچنین در پایان اضافه کرد که به همسرش بسیار افتخار میکند و او را در مالکیت تیم فوتبال تحسین میکند.

«غیر قابل باور است. من به کاری که او انجام داده افتخار میکنم. سالها پیش که به لسآنجلس رفت، مردم او را

مسخره میکردند. اما او رفت و میدانست که در نهایت میخواهد چنین چیزی بسازد؛ برای ایجاد تفاوت در لیگ

فوتبال آمریکا. اینکه بخشی از این سفر بودم و به دستاوردهایش نگاه میکنم به شدت شگفتانگیز است. او در واقع باعث

میشود خیلی چیزها اتفاق بیافتند.»

بیشتر بخوانید:

۵ حقیقت بزرگ درباره دیوید بکام/ این مستند شما را به بزرگترین هوادار بکس تبدیل میکند

اسطورهای که با OCD دست و پنجه نرم میکند/ نگاهی به کمد لباسهای دیوید بکام؛ همه چیز باید در یک خط

باشند! +ویدیو
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ثروتمندترین همسران فوتبالیستها چه کسانی هستند؟/ جایگاه جورجینا کجاست؟

انتهای پیام/
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